这择 DGX这样成功

Choose DGX To Choose Success





GUANGZHOU CATWALK CLUB 广州CATWALK酒吧

作为2016年"诺德集团"倾力打造的星工场全明星超模俱乐部,以高科技派 对技术取代传统Club娱乐为视听震撼点,国内外顶尖时尚艺术家和管理精 英,为时尚艺术界空降无限未来的全自动化派对空间,娱乐与科技艺术完美 结合,带给您绝无仅有的超凡享受。

As the all-star supermodel club of Nord Group in 2016, it tries its best to build a high-tech audio-visual shock entertainment party club to replace the traditional entertainment club.Domestic and international top fashion artists cooperate together with managerial elites to create a fashion infinite future art within automatic party space. It's the perfect combination of science, entertainment and art, and will definitely bring your unprecedent extraordinary enjoyment.



TIANJIN LE-CHIC(II) CLUB 天津乐潮酒吧一店二店

2016中国夜店的楷模之星——天津乐潮派对空间酒吧

天津乐潮派对空间作为津门顶尖的液店,由天龙娱乐集团斥资数千万,倾力 打造一个以"科技,未来,奇趣为主题的世界级夜店,将科技与艺术的完美 融合发挥得淋漓尽致,堪称北方娱乐夜店的楷模典范之星。

2016 Chinese star model club—Tian'jin Le-Chic Club

Tianjin Le-Chic Club as Jinmen's top club, invested tens of millions by Tianlong Entertainment Group, built as a world-class club with its theme "science ,future and fantasy", was the perfect combination of technology and art, known as the north star model club in China.





▼ 天津乐潮 | 店 Tianjin Le-Chic Club |





CENTRAL CHINA ENTERTAINMENT CLUB 酒吧娱乐−华中

河南省郑州市Space酒吧 Henan Zhengzhou Space Club

香港皇家娱乐与河南中汇娱乐达成战略联盟,共同打造——CLUB MIX(亚 洲)音乐派对空间。以国际顶尖夜生活风向潮流,汇聚全球最具影响力音乐 元素,为中原娱乐带来真正国际化、高品质、以音乐为核心主打的标志性高 端娱乐品牌,用音乐致敬派对,以快乐点燃狂欢

Hong Kong royal entertainment and henan in the entertainment reached a strategic alliance, to create - CLUB MIX (Asia) music party space. Convergence with international top wind nightlife trend, the world's most influential music elements, entertainment for the central plains real internationalization, high quality, with music as the core main landmark high-end entertainment brand, salute with music party, happy to ignite carnival!



▼

河南省郑州市MIX酒吧 Henan Zhengzhou MIX Club

河南省郑州市LIV酒吧 Henan Zhengzhou LIV Club

河南省驻马店 市MUSE酒吧 Henan Zhumadian **MUSE Club**

湖北省咸宁崇阳皇后酒吧 Hubei Xianning Chongyang Queen Club

HEBEI A PARTY CLUB 河北保定A Party酒吧

深圳市德广信科技联手国内顶尖娱乐设计大师倾力打造的保定市A-PARTY酒吧是2016年度华北平原规模最大的娱乐综合体之一,超前的视觉舞美设计理念,超高的娱乐派对空间体验,带给您时尚、前卫、高端、大气的视听感受。

A-Party Club in Baoding is one of the the largest entertainment complex of 2016 in **North China** Plain,designed by Shenzhen DGX Technology and the domestic top entertainment designer.Its advance visual choreography concept and super party entertainment space design will bring you fashion,pioneer, high-end,fragrant visual and auditory enjoyment experience.





NINGBO A8 CLUB _{宁波A8}酒吧

宁波A8 CLUB 坐落于宁波城隍庙商业区亚细亚大厦,建筑空间并不是很理想。德广信利用LED显示屏的优势,弱化其空间结构中梁和柱子的突兀感,将原有的缺点转化为优点。

Ningbo **A8 Club** is located in Yaxiya Building of Ningbo Chenghuang Temple Comercial Area and it's indoor space is not ideal. Our design weakened the abrupt view of the centre sill and pilar and turned the weakness into the strength.



中空的立体横梁显示屏和四周墙面的3D立体LED显示屏与中心的3D立体 DJ台呼应,增加了空间的层次感。



The hollowing crossgirder shape LED display, the 3D effect video covered on the surface and 3D DJ booth in the center increase the sense of space hierarchy.

LED动感的图案可根据舞台效果进行同步变化,时刻都有不同的视觉冲击,使 LED显示屏的多变性在酒吧中发挥的淋漓尽致。 The dynamic vision effect of the LED display, changing with the stage synchronously, creates endless multiple visual impact and a total new wonderland in the Ever Club.

HANGZHOU QUEEN CLUB 杭州皇后酒吧

杭州皇后酒吧(QUEENCLUB)是颠覆国内夜店现有模式的全新一代酒吧, 针对其引领潮流的科技感智能化的时尚派对空间风格。深圳市德广信科技有 限公司为其量身定制了整套的LED显示屏为主的视觉舞美解决方案,全新的 派对式主题背景设计,100平米的P4级高清LED显示屏,通过与机械与灯光 的结合,营造出风格多变的娱乐氛围;





Hangzhou **QUEEN CLUB** is the representative of new generation night clubs. Based on its leading fashion party style and sense of intelligent technology, it totally subverts the domestic existing night clubs mode.

Shenzhen DGX Technology Co.,Ltd designed special LED display solution focusing on its visual stage and new party theme background. 100 square meters P4 HD LED display, when combined with mechanical elements and excellent lighting effects, creates varied entertainment atmosphere.

主厅天花采用异形设计为主,仿照足球形状设计的LED显示屏构造的超级太空舱,通过与机械的配合来完成空降演员的特效动作,整场效果神秘大气。

Unique shaped LED display decorates the whole ceiling of the hall. Football LED display looks like a super capsule,when combined mechanical operation with airborne actor special action, creates a mysterious and high-end effect .



▼ 莆田皇后酒吧 PutianQueenClub

compactdesign,theeffectofshock 深圳市德广信科技有限公司首创ED显示屏3DD闩,设计精巧、效

C h a o z h o u L i l i k a i l i a n Club







昇 湖H O U S E酒 吧 J u n h uH o u s e C e C I u b

▼



▼

ChenzhouSkyP

o o I C I u b





A BS NON

FUQING OMNIA CLUB 福清奥利亚酒吧

国际/时尚/品质/分享 Internationalization / Fashion / Quality / Sharing

福清奥利亚派对空间秉承"**国际.时尚.品质.分享**"的品牌定位,倾力打造引领国际潮流的"高尚健康夜店",以品质为基础,核心演绎超国际化标准。

Fuqing Omnia Club adhering to the "Internationalization, Fashion, Quality, Sharing " brand positioning, sparing no effort to build a pioneer international and trendsetter "noble health club", based on quality, fully interprets the ultrainternational standards.



福清奥利亚派对空间携手裕荣汇购物广场,投资5000万,营业面积3000多平 方米,集酒吧及私人订制派对包厢于一体,奥利亚派对空间奢靡时尚的空间 设计,将尊贵品质与时尚创意水乳交融,淋漓尽致地展现了她律动的高贵魅 力。极力构建福清夜店新时尚风向标,全面革新都市夜生活方式。 Fuqing Omnia Club cooperating with Yurong Meeting Mall, invested 50 million in total, created 3,000 square meters operating area, combined private party & boxes with luxury & fashion design, is trying to settle the Fuqing new nightclub fashion trend and radically change the way of city nightlife. It's noble quality is in harmony with it's creative fashion, vividly demonstrated it's rhythmic & noble charm.

SHANGHAI X CLUB 上海松江X酒吧

X-Club是上海华运娱乐管理集团的旗舰店, 斥资8000万打造的国际娱乐引擎。整个派对空间有1200平米,逾70个卡座,由国内最强的技术供应商 DGX把LED延伸到360度全景,中间的星云球,可以升降转动,并能模拟出 土星光环的美感。法国阿酷斯音响系统制造完美声场,征服每一双挑剔的耳 朵。

X-Club is the flagship store of Shanghai Entertainment Management Group in China,spent 80 million Yuan to build the international entertainment
engine,holds an entire party space of 1200 square meters with more than 70 seats. The highest technology vendors DGX extended its visual field to panoramic 360 degree overall view. The lifting and rotating LED ball screen in the middle of the hall simulates the aesthetic feeling of Saturn ring. And it combines French a cool sound system action to create the perfect light & sound field, which can conquer every pair of eyes & ears.sound system made perfect sound field, conquer every pair of ears.



舞台中心巨大的LED圆环闪,耀犹如土星的光环,采撷最美天体永恒的惊艳,点缀大都会最璀璨的夜晚。

Center stage huge LED ring flash, shone like Satum's rings, gather objects is the most beautiful eternal, adom the mets the resplendent night.

SONG-SONG CLUB SERIES 上上酒吧系列





▼ 南宁上上酒吧 Nanning Song-Song Club

▼ 海口上上酒吧 Haikou Song-Song Club 龙华上上酒吧 Longhua Song-Song Club

成立于2007年的上上酒吧是一家集演绎、演奏、演唱于一体的专业时尚娱乐 空间,凭借对音乐品质的执着与追求,对娱乐管理的积累与热爱,迅速崛起 并成为国内最具影响力和感召力的娱乐连锁品牌。

Founded in 2007, Song Song Club is a professional fashion entertainment space, which integrates performing, playing, singing. With the relentless pursuit for high quality music and the accumulation & devotion in entertainment management, it rises rapidly and becomes the country's most influential and attractive entertainment chain brand.

深圳市德广信科技有限公司做为国内娱乐行业最为著名LED视频设备提供 商,自2011年携手上上酒吧以来,通过产品的不断创新,服务的持续改进, 成为了上上酒吧最重要的战略合作伙伴。助力和见证着上上酒吧的光辉历 程:郑州、洛阳、焦作、海口、柳州、南宁、驻马店、石家庄、邢台、宝 安、龙华、玉林、平南、东莞……

Shenzhen DGX Technology Co., Ltd, as the most famous LED video equipment provider in domestic entertainment industry, cooperating with Song Song Club since 2011, now becomes the most important strategic partners of Song Song Club through continuous innovation of products and improvement of services.We have promoted and witnessed the glorious course of Song Song Club: Zhengzhou, Luoyang, Jiaozuo, Haikou, Liuzhou, Nanning, Zhumadian, Shijiazhuang, Xingtai, Bao'an, Longhua, Yulin, Pingnan, Dongguan...

NORTHWEST CHINA **ENTERTAINMENT** CLUB 酒吧娱乐−西北

宁夏银川C2酒吧 Ningxia Yinchuan C2 Club

◀

C2 CLUB由资深专业的娱乐管理团队为您精心打造,独特舒适的3D立体空间 设计,融合高品质音乐和华丽享乐氛围,营造顶级潮流娱乐现场、全方位立 体视听体验、亲切真诚的5S服务,给您最非凡的夜生活体验、西北首家3D视 听体系,银川时尚娱乐新地标。

C2 CLUB was created by senior professional management team with elaborate design within unique and comfortable **3D space**, integrated the high quality music and ornate pleasure atmosphere to create a top fashion entertainment place with friendly 5S services and omnidirectional stereo & audio-visual environment in order to give you the most special night life experience. It's the northwest's first 3D audiovisual system and new landmark of Yinchuan fashion entertainment .



甘肃省兰州V-Party 酒吧 Gansu Lanzhou V-Party Club

▼

▼ 陕西省西安乐潮酒吧 Shanxi Xi' an Le-Chic Club

青海西宁宝贝酒吧 Qinghai Xining Baby Paty Club

宁夏银川 Club One酒 吧 Ningxia Yin Club One

NORTHEAST CHINA ENTERTAINMENT CLUB 酒吧娱乐-东北

吉林省长春威秀酒吧 Jilin Changchun V-show Club

哈尔滨**Boom Boom Room** 酒吧投资 3000万港币,中、港、美三地设计大师联合打造,精雕的时尚娱乐艺术品,以超凡时尚的潮流夜店风格引领国内顶级娱乐文化。

Harbin **Boom Boom Room** Club , spent **30 million** Hong Kong dollars, collaborated by the master designer from China, Hong Kong and the United States, is a masterpiece of excelsior fashion entertainment and now lead the trend of domestic top club entertainment culture with it's own unusual fashion style.



辽宁省营口市 Want酒吧 Liaoning Yingkou Want Club



黑龙江省哈尔滨市Boom Boom Room 酒吧 Heilongjiang Harbin Boom Boom Room Club ▼

辽宁省鞍山COCO酒吧 Liaoning Anshan COCO Club



▼

辽宁省沈阳市女王酒吧 Liaoning Shenyang Queen Club